
Generalforsamling i Nibe Rideklub 26/2 2025 
 
1. Valg af dirigent. 
Mie H Andersen vælges som dirigent og kan bekræfte at generalforsamlingen er rettidigt 
indkaldt jf. klubbens vedtægter. 
 
2. Bestyrelsens beretning. 
Formanden fortæller om årets forløb i klubben. Medlemstallet har været stabilt året igennem 
og antallet af opstaldere er steget fra 18 heste i starten af året til nu 28 heste. Det er en 
glædelig udvikling.Der har ingen større nyanskaffelser været i årets løb, der har i stedet 
været fokus på vedligehold. Dog har der gennem fondsmidler været iværksat et 
dræningsprojekt af nogle af foldene. Da der fortsat er udfordringer med vand i stalden, ved 
kraftig nedbør, håbes der at kunne fortsætte arbejdet med dræneringen på matriklen.  
Afvikling af alle stævner er gået planmæssigt, og der har været en god tilslutning, både til 
mindre stævner som fastelavnsstævnet og julestævnet, men også til årets store stævne 
Nibe Cuppen. Det er dejligt også at kunne følge alle de dygtige nibe ryttere når de er ude og 
repræsenterer klubben til andre stævner. Der er i 2024 oprettet en seniorklub for alle med et 
tidligere tilhørsforhold til klubben og håbet er at denne fortsat vil samles i det nye år. I 
elevskolen er der stadig fokus på “at gå til hest” frem for “kun” at gå til ridning, således at 
rytterne lærer mere om pasning, pleje og hestevelfærd. 
Afslutningsvis vil bestyrelsen gerne sige tak for kampen til alle med fast gang i klubben, alle 
sponsorerne, alle der kommer og hjælper med stort og småt og sidst men ikke mindst til 
Lene og Louise der gang på gang står for en fantastisk afvikling af stævnerne året igennem. 
 
3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab 
Regnskabet for 2024 fremlægges og gennemgåes i hovedtræk. Der bides især mærke til 
højere udgifter til løn og dyrlæge end de forrige år. Der er prioriteret extern hjælp til 
bogføring for at lette bestyrelsen. Regnskabet godkendes. 
 
4. Fastsættelse af kontingent. 
Kontingentet ændres ikke. 
 
5. Behandling af indkomne forslag. 
Bestyrelsen fremsætter to forslag. Der foreslås, at antallet af bestyrelsesmedlemmer går fra 
6 til 5 personer. Dette for at lette både mødeafholdelsen, samt muligheden for at stille en 
bestyrelse, da der tidligere har været udfordringer med at få nok tilkendegivelser til 
bestyrelsen. Dette godkendes enstemmigt på mødet. Derudover fremsætter bestyrelsen 
forslag om, at der kan ydes rabat på 100% af medlemskontingentet til 
bestyrelsesmedlemmerne. Igen i et forsøg på at gøre det mere attraktivt at melde sig ind i 
bestyrelsen. 
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
Pernille E. Madsen og Liv I. H. Nielsen ønsker ikke genvalg til bestyrelsen. Ved afstemning 
vælges Helle S. Adamsen og Mie H. Andersen ind i bestyrelsen i 2 år. Dvs at bestyrelsen nu 
består af: 
Helle Mathiasen, Ane S.Høgh, Lena Y Pedersen, Helle S Adamsen og Mie H Andersen. 
 



7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. 
Ved afstemning vælges Tanja B. Bakkegaard og Isa V. Ejdrup som suppleanter til 
bestyrelsen. 
 
8. Valg af revisorsuppleant. 
Lars Bakkegaard vælges med bifald som revisorsuppleant. 
 
9. Eventuelt. 
Der foreslås oprettelsen af para klasser til stævner i det kommende år. Bestyrelsen opfordrer 
til at man fortsætter med at etablere udvalg til div opgaver, for at aflaste bestyrelsen, og 
skulle man have forslag til nye udvalg, endelig at tage kontakt til bestyrelsen, Afslutningsvis 
gives der udtryk for fra flere fremmødte, hvor dejligt det er når rideklubben summer af liv og 
glade dage fra børn og unge, “Det skaber en skøn stemning i klubben”. 


